
Osadní výbor Drozdice  

Městského obvodu Pardubice IV 

 

Zápis z 2. jednání ze dne 23. 04. 2023 

 

Přítomní 

Jeannette Soudková, DiS., 

Mgr. Petr Filip, 

Pavel Syrůček 

Omluveni - 

Hosté Jan Procházka 

Zapisovatelka Jeannette Soudková, DiS. 

Místo a čas konání 
Obecní dům Drozdice, 

18:00 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Rekapitulace předchozího 

zasedání 

3. Návrhy a doporučení 

k plánovaným investicím 

4. Závěr 

 

 

 

  



1. Zahájení  

Předsedkyně osadního výboru Jeannette Soudková zahájila schůzi přivítala přítomné 

členy výboru a hosty z řas městského zastupitelstva MO IV. 

2. Rekapitulace předchozího zasedání 

Přečtení odpovědí od Městského úřadu Pardubice IV na návrhy a doporučení 

k plánovaným investicím z předešlého zasedání 

 

3. Návrhy a doporučení k plánovaným investicím 

• Instalace radaru 

Osadní výbor nadále trvá na instalaci radaru pro měření rychlosti. Dále tím 

OV potvrzuje, že v případě radaru, žádáme o zvýšení rychlosti na 40 km/h. 

Starosta informoval o problémech prosadit velkou investici na kameru hlídající 

průjezd nákladních aut. S ohledem na zjištěnou četnost. Hledají se i jiné cesty 

omezení průjezdu kamionů (výškové omezení na mostě atd.) 

 

• Předložení dalších návrhů k rekonstrukci Holandské ulice 

OV navrhuje, aby při rekonstrukci Holandské ulice, bylo také řešeno přilehlé 

parkoviště, které je podélně s komunikací u NEDCONU, popřípadě byl 

vytvořen odbočovací pruh pro kamiony do hal po levé straně při cestě z Černé 

za Bory. OV bude chtít být včas informován s přípravou projektu, aby jej mohl 

připomínkovat. 

 

• Plastové zábrany u zastávky MHD a na chodníku před PPP 

OV žádá o neprodlené zrušení nebo nalezení jiného řešení zábran u zastávky 

MHD až po chodník před PPP. Zábrany jsou staré a při nepříznivém počasí 

padají do vozovky. 

 

• Víceúčelové sportovní hřiště 

Členové OV se shodli, že v případě výstavby nového víceúčelového hřiště, by 

bylo nejlepší jej zrealizovat za obecním domem Drozdice (nyní fotbalové hřiště). 

Z důvodu většího prostoru. 

 

• Projednání plánované akce – Čarodějnice 

OV se dohodnul na podrobnějších věcech (čas konání, příprava věcí, nákup 

občerstvení) 

 

4. Závěr 

V závěru se členové osadního výboru domluvili na nadcházejícím setkání 25. 6. 2023 

v 18:00 v obecním domě Drozdice 

 

Zapsala: Jeannette Sudková, DiS.  

V Drozdicích         Dne 03. 05. 2023 


